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Sitno dnia, 28 grudnia 2022 r. 

ST.0002.VIII.49.2022 

 

Protokół Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2023 r. (348), 

b) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2034 (349), 

c) w sprawie uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2023 (350), 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 (351), 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 (352). 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  

7. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Leszek Krzysztof Kozak  

6. Violetta Iwona Wiech 

7. Lech Brzozowski  

8. Krzysztof Blaszka 

9. Krzysztof Zwolak 

10. Radosław Kwapisz  

11. Jan Andrzej Ryszczuk 

12. Tomasz Gąsior 

13. Grażyna Małgorzata Blaszka  

14. Tomasz Ożga 

Radni nieobecni: 

1. Kamil Pyś 

 

https://sitno.bip.net.pl/?a=5074
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XLIX Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią 

Marzenę Futymę Sawicką, p.o. Dyrektora Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią 

Kamilę Szmidt, Kierownik GOPS Panią Alicję Szopę, Koordynator ds. Oświaty Panią Teresę 

Baran, Kierownika Referatu Utrzymania i Rozwoju Piotra Harczuka, Pracownika ds. Obsługi 

Rady Gminy Pana Krzysztofa Prokopowicza, Dyrektorów Szkół  oraz Radnych i Sołtysów. 

Na sali obrad 14 Radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
15

 i trwały do godz. 13
08

. 

Pan Przewodniczący wspomniał o osobach, które odeszły w 2022 r. a byli nimi Sołtys 

Pan Mieczysław Stec i były pracownik Urzędu Gminy w Sitnie Pani Jadwiga Car. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 14 Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Grażyna Blaszka, Pani Violetta Wiech i Pani Roksana Kotarska. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieoddanych – 0, 

nieobecnych –1 (Pan Kamil Pyś). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (2).  

Komisja została powołana. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji:  

1) Protokół Nr XLVIII/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 16 grudnia 2022 r.  

Na Sali obrad 14 Radnych. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0,nieoddanych-0, nieobecnych – 1 (Pan 

Kamil Pyś). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

Brak. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XLIX/348/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2023 r. 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

Pan Adam Mazurek poprosił o informację dotyczącą ilości oddanych do schroniska 

psów i kotów i kosztów jakie powyższe generuje dla Gminy? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie jest w posiadaniu wykazu, ale odpowie w trakcie sesji 

po otrzymaniu informacji od pracownika. 

Pan Adam Mazurek zaproponował przenieść jakąś kwotę z zadania: umieszczenie 

bezdomnych zwierząt w schronisku - 22000,00 zł na zadanie dot. kastracji. 

Pan Wójt oznajmił, że odłowienie 10 psów spowoduje niewystarczającą ilość środków 

na ww. zadanie. Odłowienie jednego psa to koszt ok. 3 000 zł. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (5a). 
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2. Uchwała Nr XLIX/349/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2034 

 

Pan Przewodniczący odczytał Uchwały Składu Orzekającego RIO: 

(…) „ 

1. pozytywnie opiniuje się przedłożony przez Wójta Gminy Sitno projekt uchwały 

budżetowej gminy Sitno na 2023 r., 

2. pozytywnie opiniuje się przedłożony przez Wójta Gminy Sitno projekt uchwały 

wieloletniej prognozy finansowej, 

3. pozytywnie opiniuje się możliwość sfinansowania deficytu finansowego wynikającego                

z projektu budżetu gminy Sitno na 2023 r. 

Wspomniał również o kosmetycznych zmianach w projekcie. Radni zostali zapoznani ze 

zmianami. Nadmienił o inwestycjach w gminie Sitno. Odczytał projekt uchwały. Dodał, 

że zadłużenie gminy na koniec 2022 r. zostało całkowicie spłacone i wynosi 0 zł.             

Zadłużenie zostało spłacone ze środków pieniężnych otrzymanych na inwestycje w latach 

następnych. W związku z tym w przyszłości będzie potrzeba zaciągnięcia kredytu lub 

zakupu obligacji. Radni zostali poinformowani, powyższe było wielokrotnie 

przedstawiane na komisjach i sesjach RG.” (…). 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –  

4(Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (5b). 

 

3. Uchwała Nr XLIX/350/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2023 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały był omawiany na poprzedniej sesji 

i posiedzeniach komisji stałych. Komisja Budżetowa wydała pozytywną rekomendację jeżeli 

chodzi o projekt uchwały budżetowej. Odczytał zapisy ujęte w projekcie uchwały. 

Pan Wójt zabrał głos powiedział, że Radni jak i Sołtysi otrzymali prowizorium 

budżetowe w listopadzie i mogli się z nim zapoznać. Wspomniał o inwestycjach jakie są 

planowane na terenie gminy Sitno. W skrócie omówił projekt uchwały. Dodał, że w budżecie 

na 2023 r. zaplanowana jest emisja obligacji w kwocie 4 100 000 zł. Jest to związane ze spłatą 

w 2022 r. całego kredytu gminy Sitno do 0 zł. Ze względu na wolne środki i rosnące odsetki 

kredytów (300 tys zł rocznie) podjął decyzję o spłacie kredytu. W najbliższym czasie czekają 

gminę milionowe inwestycje. Wierzy, że emisja obligacji będzie dużo niższa. Dopóki, dopóty 

obligacje nie będą potrzebne to gmina nie będzie ich zaciągać.  
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Pan Przewodniczący podziela zdanie Wójta. Nadmienił, że w dniu 16 grudnia 2022 r. 

odbyło się spotkanie Komisji Budżetu na którym to został pozytywnie zaopiniowany projekt 

uchwały budżetowej na 2023 oraz WPF. 

Pan Wójt dodał, że zadłużenie gminy w tej chwili jest 0. Rada Gminy może 

stwierdzić, że nie trzeba już realizować inwestycji przez co nie będzie długów, ma nadzieje, 

że tak się jednak nie stanie, tylko nadal będą realizowane inwestycje. 

Pan Przewodniczący jest zdania, że Rada Gminy nie do końca może zatrzymać dalsze 

inwestycje gdyż są plany i przyznane środki finansowe na lata następne. Należy działać, bo 

gdyby Rada się wycofała to trzeba będzie oddać te środki, które teraz wykorzystane zostały 

na poczet spłaty długu. Jeżeli mamy poczynić jakiekolwiek oszczędności to tylko i wyłącznie 

pod kątem wydatków bieżących. 

4. Uchwała Nr XLIX/351/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (5c). 

 

5. Uchwała Nr XLIX/351/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XLIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2022 r. (5d) 

 

 

 

 

 

https://sitno.bip.net.pl/?a=5074
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Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt poinformował o następujących tematach: 

1. 16 grudnia br. odbyło się uroczyste otwarcie drogi Łapiguz - Miączyn (po terenie 

gminy Sitno zrealizowano 11,5 km), 

2. 18 grudnia br. odbyła się Wigilia Gminna w Szkole Podstawowej w Jarosławcu, 

3. Otwarcie ofert na budowę drogi Horyszów Polski – Janówka, 

4. Postawiono wiaty przystankowe w miejscowości Jarosławiec, 

5. Realizacja i wydatkowanie Funduszu Sołeckiego, 

6. Dystrybucja węgla w gminie Sitno, 

7. Projekt odcinka drogi ekspresowej S17 - wariant przebiegu odcinka drogi krajowej          

Nr 74 (Wójt poinformował Radnych oraz Sołtysów z Jarosławca o 3 wariancie drogi 

dot. przebudowy drogi ekspresowej S17. Gmina otrzymała kolejny projekt wariantu 

połączenia drogi krajowej DK74 z S17. Projekty są coraz ciekawsze, ponieważ w 

ostatnim wariancie jest plan przejścia drogi krajowej Nr 74 za kościołem w lewo, za 

torami i polami w stronę cmentarza do drogi ekspresowej S17. Wyjaśnił, że przebieg 

odcinka drogi od kościoła - prosto to tak jakby stara trasa drogi krajowej Nr 74 w 

dalszej części jest rondo i zjazd na drogę ekspresową S17. Firma Budimex cały czas 

poprawia projekty, to już jest 3 wariant propozycji projektowej.  

Przewodniczący zapytał również, czy budynki przy osiedlu zostaną uratowane? 

Pan Wójt poprosił o sprawdzenie tego w projektowanym wariancie. Ponownie 

poinformował, że gdyby ktoś z Państwa Radnych i Sołtysów z Jarosławca chciał się 

zapoznać to zaprasza – cała dokumentacja projektu wspomnianego wariantu przebiegu 

drogi DK 74 (w tym projekt odcinka drogi ekspresowej S17) została wyłożona do 

zapoznania „na stół gości”). 

Pan Wójt złożył życzenia świąteczno – noworoczne. 

Pan Czesław Gęborys zapytał o realizację projektu fotowoltaiki na terenie gminy 

Sitno? 

Pan Wójt odpowiedział, że firma która wygrała przetarg po kilkukrotnych wezwaniach 

nie zgłosiła się na podpisanie umowy, przetarg zostanie ponownie ogłoszony. Dodał, że w 

kolejnym przetargu zwiększy się liczba dodatkowych instalacji fotowoltaicznych. 

Wspomniał o roku wyborczym sołtysom, jeżeli chodzi o wybory prosi o ustalenie 

terminów u Pana K. Prokopowicza. Jest za tym, żeby pozostać przy wyborczych 

niedzielach.  

Odpowiedz dla Pana Adama Mazurka – 5 psów zostało umieszczonych w schronisku 

(za jednego psa 2860 zł). 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pani Violetta Wiech zapytała z jakiej wsi zostały umieszczone psy w schronisku? 

Dodała, że nie ma dokumentów na to, że pies został złapany na terenie danej miejscowości. 
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Pan Wójt dodał, że gmina w powyższej sprawie polega na sołtysach, bo to sołtys wie 

czy pies jest bezpański, czy jest jednak kogoś z innej miejscowości. Miał propozycje, żeby we 

współpracy ze szkołami z młodzieżą szukać dla tych psów domów. 2860 zł jest to koszt dla 

gminy za jednego psa. Lepszym i tańszym rozwiązaniem byłoby przekazanie psa osobom 

zainteresowanym poprzez wykonanie szczepień, sterylizację, leczenie itp.  

Pan Adam Mazurek poprosił o zdyscyplinowanie obecnie stacjonujących „gości”                  

w miejscowości Czołki. Zapytał czy będzie realizowana inwestycja budowy ZOL? Słyszał, że 

Urząd Marszałkowski wycofuje się z ww. inwestycji. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie jest w posiadaniu informacji odnośnie wycofania się z 

realizacji inwestycji ZOL. 

Pan Przewodniczący podziękował za współprace w rok 2022, złożył życzenia 

noworoczne. 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XLIX Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

          Władysław Wydmański 


